
FAU-møte Tu skule 08.04.2024 

Sted: personalrommet på Tu skule. 

Deltakere: 

 Navn Rolle Fravær 

Rektor Vibeke Sola Rektor  

1. klasse Marie Gustavsen Salte Kommunalt FAU  

2.klasse Anna Gausland Tjelta   

3.klasse Kent Salte Nestleder  

4.klasse Marie Tjosevik Kasserer  

5.klasse Olav Risa   

6.klasse Jan Helge Braut Leder  

7.klasse Anne Hølland Partnerskap mot 
mobbing 

 

SFO Marta Skaar Referent  

 

Saksliste 

1) Årsmøte/foreldreforedrag 

2) Dåpsskole 

3) 17. mai 

4) Nye FAU-medlemmer 

5) Rektor har ordet 

 

Referat 

1)Årsmøte/foreldreforedrag 

- Bra foredrag, litt mye fokus på salg av foreleser. Godt gjennomført årsmøte. 

2) Dåpskole 

- Vibeke hadde fått forespørsmål fra Klepp Kirke om de kunne få arrangere dåpsskole på skolen i 

SFO-tiden. Rektor ønsket FAUs syn på saken og det ble diskutert av FAU på messenger, siden vi ikke 

hadde nært forestående møte. FAU var delt i denne saken og det ble besluttet, fra skolens side, at 

dåpsskolen kunne gjennomføres slik kirken ønsket. 

3) 17. mai 

- 17.mai kommiteen har ansvar for dette. 

- Kjekt at Minikoret fra skolen er oppe og går igjen. 

- Foreldrekontaktene har ansvar for å gå med trinnene. 

4) Nye FAU-medlemmer 



- De som går ut har i utgangspunktet ansvar for å finne nye representanter. Legge ut på Facebook, 

avtale med lærer og får det lagt ut som ukesinfo osv. 

- Det er valgt representant for 0.trinn 

- Middag for nåværende og nye FAU-representanter 3. juni kl.20. 

5) Rektor har ordet 

- Rektor informerer om at de har hatt en sak på 7. trinn. FAU-leder og FAU-representant på trinnet 

har vært involvert undervegs i denne saken. 

- Er tilsett 3 nye lærere til høsten. 3 damer med varierende kompetanse og ansiennitet. 

- Skal ansettes kokk på SFO. 

- Ikke fornøyd med svarene om mobbing på 6. og 7. trinn på elevundersøkelsen. Skal leies inn 

fagperson som skal holde foredrag/workshop for elever og foreldre på 6. trinn. Elevene får 

avspasering for dette og det er avtalt med trenere i Kåsen IL at det ikke er treninger denne kvelden. 

- 90 unger på SFO til høsten. 3. klasse kommer også til å få dekket en del fra høsten av. Trengs da 

mer folk, 50%. Ønsker helst å lyse ut 100% for å få flere søkere og dermed kunne bruke 

vedkommende også på skolen ellers. Men fra høsten får en en lovendring der nye ansatte i skolen 

må ha en lengre utdannelse enn det en må ha på SFO.  

 

Neste FAU-møte 6.mai kl.19.30. 


